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Notulen Algemene Leden Vergadering 2011 
 
Datum:   13-04-2010 
Locatie:  Sporthal Koedijkslanden 
Tijd:  20.00u 
 
Afmeldingen met kennisgeving: 
Hennie Dingstee, Trudy van Dijk, Sander Peeters, Sandra Maaswinkel, Alette Kaeminkg, Mevrouw 
Jurriens. 
 

1. Opening 
 

Voorzitter Erik van Weesep opent de vergadering en is verheugd met de opkomst van 26 
leden/ouders/betrokkenen. Hij merkt op dat op de agenda de jaarverslagen van de 
activiteitencommissie en promotiecommissie niet vermeldt staan. Deze zullen na agendapunt 
jaarverslag secretariaat besproken worden. Daarnaast staat de voorzitter stil bij de huldiging 
vanuit Kring Drenthe en de daarbij behorende ‘ waarderingsbeker’. Deze beker is uitgereikt 
vanwege het reddende optreden tijdens een oefenduel bij de waterpolo waarbij een van de 
spelers van Orca Leeuwarden eerste hulp is verleent.   

 
2. Vragen voor rondvraag 

 
Bas Sorgdrager heeft een vraag betreffende officials en scheidsrechters. 

 
3. Notulen ALV 2009 (15-4-2010) 

 
Martijn Schuring merkt op dat de datum van de bijzondere ALV 11 maart moet zijn. 
De notulen van de ALV 2010 zullen in april op de website verschijnen.  

 
4. Goedkeuring Jaarverslagen 

 
a. Zwemmen   - vastgesteld 
b. Waterpolo   - vastgesteld 
c. Tweeka   - vastgesteld 
d. Secretariaat   - vastgesteld 

Bij het punt beleid zal het bestuur een verdere toelichting geven op het te ontwikkelen 
beleidsplan. 

e. Promotiecommissie  - vastgesteld 
- Hannie Peeters merkt op dat tijdens het grachtenfestival ook de afdeling zwemmen zich 
gepresenteerd heeft. 

f. Ledenadministratie  - vastgesteld 
g. Financieel verslag penningmeester 

De penningmeester geeft een toelichting op de financiële situatie van de vereniging. Voor de 
afdelingen Tweeka en zwemmen staan de cursuskosten voor een tweetal trainers onder 
KNZB algemeen vermeld. Dit wegens de eerdere melding in het verslag over 2009.  
- Martijn Schuring vraagt waarom bij waterpolo trainerskosten gespecificeerd worden. De 
penningmeester geeft aan dat dit nog een uitloop betreft van het jaar 2009. 
- Martijn Schuring vraagt of de vereniging nog reiskosten in haar begroting moet opnemen of 
dat de leden dit onderling zelf dienen te regelen.  
- Hannie Peeters vraagt of er mogelijkheden zijn voor het moment van innen wat betreft de 
contributie, dit door vragen uit de afdeling. Is er de mogelijkheid maandelijks een contributie-
inning mogelijk en of het moment van innen aangepast kan worden? Bijvoorbeeld door het 
enkele dagen voor het eind van de maand te innen i.p.v. nu begin van de maand. Het bestuur 
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zal serieus naar deze opmerking kijken en er in de komende maanden een besluit over gaan 
nemen.    
- Martijn Schuring vraagt naar de mogelijkheden voor een complete jaarplanning die voor alle 
leden inzichtelijk is. Daarop de vermelding van alle activiteiten en verplichtingen aangaande 
de vereniging. Hier zal het bestuur ook mee aan de slag gaan. 

i.     Kascommissie  - vastgesteld 
. Remon Hofstee geeft namens de kascommissie een toelichting over de financiële status van 
de vereniging. Wat hen daarin m.n. opviel was de groter wordende wanbetalingen, dit deels 
veroorzaakt door de huidige economische situatie. De penningmeester geeft aan dat dit een 
zorgwekkende ontwikkeling is en hij daar drukdoende mee is om voor verschillende leden 
regelingen te treffen. Antoon Wuijsters benadrukt het nut voor de vereniging van de 
automatische incasso en geeft de complimenten voor een goed en duidelijk overzicht.    

 
5. Benoeming kascommissie 

 
Remon Hofstee   - niet herkiesbaar. 
Antoon Wuijster   - lid 1 
Barend Eikelenboom   - lid 2 
Arjan Broekman  - reserve 

 
6. Vaststellen begroting 2010 

 
De KNZB bijdrage is dit jaar verhoogd en wordt doorberekend naar de leden. Voor leden met 
een startkaart is dit € 40,- en voor leden zonder startkaart € 10,-. Geldend voor leden boven 
de 16 jaar. 
 
Het bestuur stelt een contributieverhoging van € 0,50 per uur, gelijkopgaand met de landelijke 
inflatiecorrectie.  
 
- Martijn Schuring vraagt naar de combinatie KNZB - contributie en de zwemsportsubsidie. Op 
de begroting wordt er vanuit gegaan dat de gemeente hetzelfde bedrag aan subsidie verstrekt. 
Is het zeker dat de gemeente ook dit jaar hier weer mee instemt? Erik van Weesep licht toe 
dat dit een belangrijk punt van het bestuur is en heeft begin mei een vervolgafspraak met de 
contactpersoon sport van de gemeente Meppel om nogmaals dit punt bespreekbaar te maken.  
- Bas Sorgdrager merkt op dat uit onderzoek is gebleken dat Bad Hesselingen een van de 
duurste zwembaden van Nederland is. Volgens hem een goed argument richting de 
gemeente. 
- Helma Gielen merkt op dat er op de begroting geen reserveringen zijn opgenomen. Marcel 
Schuring geeft aan dat de vereniging de laatste paar jaar drukdoende is geweest om weer 
financieel gezond te worden en mede daarom ook de laatste jaren geen reserveringen zijn 
opgenomen. Wegens het ontbreken van definitieve toezeggingen zal het bestuur voor volgend 
jaar nog geen reserveringen op de begroting opnemen.  

 
7. Vaststellen contributie 2010 

 
Het voorstel van het bestuur van het bestuur om de contributie met € 0,50 per uur te verhogen 
wordt aangenomen en is de begroting voor het jaar 2011 vastgesteld.   

 
 Koffiepauze 20.55u 
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8. Aftreden en kandidaatstelling 
 

De voorzitter licht toe dat vorig jaar gestart is met een 4-man sterk bestuur. Door een actieve 
werving heeft Joost Bruggemann zich kandidaat gesteld voor de vacante functie bestuurslid 
algemeen en heeft sinds september ‘ 10 zitting in het bestuur. 
 
Wegens drukke werkzaamheden heeft Saskia Steur haar functie van secretaris per december 
‘ 10 neergelegd.  
Het bestuur is op dit druk op zoek naar een vijfde bestuurslid. De herschikking van taken zal in 
de komende maanden gaan plaatsvinden. De voorzitter roept nogmaals leden op zich 
kandidaat te stellen voor de vacante bestuursfunctie.  
  

9. Beleid algemeen 
 

Het bestuur heeft in het eerste jaar zich beziggehouden met het opschonen en in kaart 
brengen van de financiële situatie van de vereniging. Door het contributiesysteem en de acties 
die hebben plaatsgevonden heeft de vereniging een grote stap gemaakt en heeft de 
vereniging de stijgende lijn te pakken.  

 
De drie speerpunten (Continueren, Communicatie en Verenigingsbrede activiteiten) die het 
afgelopen jaar geformuleerd zijn krijgen steeds meer vorm. Wat betreft het te ontwikkelen 
beleidsplan krijgt het bestuur ondersteuning van een medewerker van Sport Drenthe. Joost 
Bruggemann is vanuit het bestuur het aanspreekpunt en zal de leden benaderen voor een 
inventarisatie. Uit de eerste inventarisatie zal een scan van de vereniging gemaakt worden 
met daarin de kansen/mogelijkheden en knelpunten/bedreigingen. De TC Waterpolo heeft het 
afgelopen jaar ook niet stil gezeten en heeft een concept jeugdbeleidsplan ontwikkelt. Dit plan 
is toegespitst op de jeugd maar heeft enkele belangrijke elementen die in het overkoepelende 
beleidsplan zullen worden geïntegreerd. 
De doelstelling van het bestuur is om medio oktober in een bijzondere ALV het beleidsplan 
voor haar leden te presenteren.    

 
- Bas Sorgdrager vraagt hoe het bestuur aankijkt tegen de bereidwilligheid onder haar leden. 
De voorzitter merkt op dat de eerste stappen in de goede richting duidelijk zijn gemaakt maar 
dat het altijd uitgebreid kan worden. Met name als de vereniging een doorontwikkeling wil 
maken zal het beroep op leden en achterban gevraagd worden en sluit af met de passende 
opmerking;  

   
Een sportvereniging houdt in ‘ samen dingen te doen’. 
  

10. Ingekomen stukken  
 

- Bas Sorgdrager vraagt wat de reden is voor de uitsplitsing voor officials op de verslagen. Bij 
de waterpolo is er bij W-officials en scheidsrechters ook sprake van officials. Zonder officials is 
de vereniging niet levensvatbaar. Hoe kijkt het bestuur hier tegen aan?  
De voorzitter merkt op dat er in het beleidsplan uitgebreid aandacht aan besteed zal worden.  
- Robert de Vries benadrukt dat er ook dit jaar weer een dreigend tekort aan scheidsrechters 
is en roept hierbij leden op zich te kandideren voor scheidsrechters, Hannie Peeters doet 
hetzelfde voor de officials bij het zwemmen. 
- Arjan Hoeve geeft een toelichting betreffende de promotiecommissie. Op dit moment heeft 
de vereniging door sponsor ‘ I Need It’ mogelijkheden voor reclamedrukwerk en eventueel een 
clubblad. Daarnaast is de commissie druk bezig met de voorbereidingen met het 
Grachtenfestival zaterdag 4 en 5 juni 2011. Aansluiting met activiteitencommissie en 
activiteitencommissie is echter wel gewenst.  
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- Fabian Compagner merkt op dat op de rekening voor het scorebord betaalt wordt door 
Stichting Reestfonds. Op de resultatenrekening zijn deze kosten door de vereniging betaalt.  
 
- Remon Hofstee geeft een uitgebreide toelichting van de activiteitencommissie. Op dit 
moment is de commissie druk met de paaseitjesactie. Daarnaast staan er nog een aantal 
belangrijke punten op de agenda; 
27 mei clubkampioenschappen 
9  juli eindejaarsactiviteit 
In de zomer een vrijwilligersactiviteit 
25 augustus optocht DMD. 
 
En als laatste opmerking geeft Remon aan dat, ondanks de korte termijn actie, er maar liefst 
16 vrijwilligers hebben meegelopen met de collecte van de Zwerfkei.  

 
11. Rondvraag 

 
-Martijn Schuring merkt op of het bestuur in haar beleidsplan ook aandacht heeft voor de 
begeleiding van nieuwe leden. De voorzitter bevestigd dat dit zeker het geval is en heeft de 
indruk dat het op dit moment bij de verschillende afdelingen al redelijk tot goed gebeurd. 

  
- Afsluitend wordt er uitvoerig stilgestaan bij de huldiging van ‘ Lid van verdienste’ Robert de 
Vries. De Vries is sinds zijn 7e lid van de vereniging en heeft een zeer sportieve carrière 
achter de rug. In het verleden heeft hij veel aan wedstrijd zwemmen gedaan meerdere malen 
aan NK’s deelgenomen. Later heeft hij de overstap gemaakt naar de waterpoloafdeling en is 
daar vele jaren een vaste waarde van Heren 1 geweest. De laatste jaren is hij op het sportieve 
vlak wat rustiger aan gaan doen en speelt nu wekelijks in het veteranenteam zijn wedstrijden. 
Binnen de vereniging heeft hij echter nog steeds veel activiteiten; zo is hij scheidsrechter voor 
de vereniging en is hij lid van de waterpolocommissie. Reden voor het bestuur van MZ&PC De 
Reest Robert eens goed in het zonnetje te zetten en een blijk van waardering uit te spreken 
en hem ‘lid van verdienste’ te maken. Een mooi gebaar voor een geweldig sportman en 
betrokken lid.        
  

12. Afsluiten vergadering  
 

Om 21.55u wordt de vergadering afgesloten.  
  
  


